

Date: 19th Safar 1448 H
2nd August 2026

التاريخ: 19 صفر 1448 هـ
الموافق: 2 أغسطس 2026 م

**Disclosure: Approval of allotment of rights
issue shares**

إفصاح: الموافقة على تخصيص أسهم إصدار حق الأفضلية

Sohar International Bank (the "Bank") has received the approval of the Financial Services Authority, pursuant to Decision No. FSAP-2026/875, for the allotment of the shares issued pursuant to its rights issue of 1,058,759,403 shares at a price of Baisa 141 per share (share price of Baisa 139 plus issue expenses of Baisa 2 per share) (the "Rights Issue") as of the date of this disclosure.

حصل بنك صحار الدولي ش.م.ع. ("البنك") على موافقة هيئة الخدمات المالية، بموجب القرار رقم FSAP-2026/875، على تخصيص الأسهم الصادرة بموجب إصدار حق الأفضلية لعدد 1,058,759,403 سهماً بقيمة 141 لكل سهم (قيمة السهم 139 بيسة مضافاً إليها مصاريف الإصدار البالغة 2 بيسة للسهم الواحد) ("إصدار حق الأفضلية") وذلك اعتباراً من تاريخ هذا الإفصاح.

The Bank would like to inform the shareholders that it received a high volume of subscription applications for the Rights Issue, causing a delay in the allotment and listing of the shares. The necessary procedures for the listing of the shares on the Muscat Stock Exchange SAOC and the updating of the records of Muscat Clearing and Depository SAOC are currently being completed.

ويود البنك إبلاغ المساهمين بأنه تلقى عددًا كبيراً من طلبات الاكتتاب في إصدار حق الأفضلية، مما أدى إلى تأخير في تخصيص الأسهم وإدراجها. وتجري حالياً استكمال الإجراءات اللازمة لإدراج الأسهم في بورصة مسقط ش.م.ع.م وتحديث سجلات شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م.

The Bank extends its sincere appreciation to its shareholders and investors for their patience and continued support of the Bank.

ويتقدم البنك بخالص الشكر والتقدير لمساهمي والمستثمرين على صبرهم ودعمهم المتواصل للبنك

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Abdulwahid Mohamed Al Murshidi
Chief Executive Officer



عبد الواحد محمد المرشدي
الرئيس التنفيذي